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Uddannelse(r) 

• 1996 Datamatiker 

 

Erhvervs-foreningserfaring 

• 1997 Webmaster Fyns Stiftstidende  

 

• 1998 TDC Mobil –  

IT udvikler på taksering af mobil telefoni  

 

• 2005 Mikro Værkstedet A/S –  

IT til skoler og uddannelse  

 

Derfor stiller jeg op/ stillede jeg op til 

bestyrelsen:  

Jeg har altid interesseret mig for TV, teknik og 

internet. Jeg var nok en af de første medlemmer 

som kunne se Glentens digitale Tv-signaler tilbage 

i 2006, hvor jeg ligeledes var meget aktiv på 

Glentens daværende debatforum. Sidstnævnte 

gjorde, at jeg af den daværende bestyrelse blev 

inviteret til at ’komme tættere på’. Året efter blev 

jeg valgt ind som suppleant, og en udskiftning i 

bestyrelsen gjorde kort efter mig til en del af den.  

 Jeg mener, at vi skal værne om den store 

infrastruktur, som medlemmerne har været med 

til at opbygge gennem mange år. Det er vores 

alles, det virker supergodt, det er mere end 

tilstrækkeligt for de fleste medlemmer, og det har 

en lang fremtid foran sig. For som jeg siger – 100 

meter COAX-internet som allerede ligger i jorden, 

giver en milliard gange bedre internetoplevelse 

end 100 meter fiber på en rulle.  

På TV siden ser vi tendens til, at udbyderne prøver 

at skabe et mersalg ved at lokke medlemmerne 

over på deres egne tjenester. Jeg synes dog, at så 

længe det er muligt, det er foreningens pligt 

stadig at give medlemmerne en mulighed for at 

vælge nogle pakker hos Glenten, med godt 

blandet indhold, til nogle fornuftige priser.  

 

Så lang tid Glenten er berettiget til at være her, så 

har det min fulde opbakning. 


